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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan ellenőrzik a védőfelszerelések minőségét?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Minden héten az Országgyűlés ülésén, Külgazdasági- és Külügyminiszterként beszámol arról, hogy
százezres,  vagy  annál  is  nagyobb  mennyiségben,  a  védekezéshez  szükséges  felszerelések  –
maszkok, védőruházat, védőszemüveg, lélegeztetőgép érkezik hazánkba. Ezen túlmenően beszámolt
arról is az Országgyűlésnek és a sajtónak is, hogy egy orvosi (sebészi) maszkokat gyártó gépsor is
érkezett Kínából, melyhez Törökországból érkezett 8 tonna alapanyag.

Mindannyiszor  feltettük  a  kérdést,  hogy  amennyiben  rendelkezésre  állnak  a  védekezéshez
szükséges eszközök, azok miért nem kerülnek ki nagyobb számban a védekezés és az ellátás első
vonalában dolgozókhoz, az intézményekhez, és a lakossághoz.

A már kiérkezett felszerelések – legfőképpen a maszkok – tekintetében több visszajelzés érkezik
hozzánk  is,  melyek  szerint  az  eszközök  használhatatlanok,  nem  megfelelő  a  minőségük  és  a
szavatosságuk, felhasználási idejük lejárt.

Mindezekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

A korona  vírus  elleni  védekezéshez  hazánkba  érkező  szállítmányokat  –  melyekben  százezres
nagyságrendű maszkok is érkeznek – milyen minőségellenőrzési módszerrel ellenőrzik?

Hogyan  állapították  meg  a  védőfelszerelések  és  fertőtlenítőszerek  minőségi  besorolását  és  a
minőségi megfelelés követelményrendszerét?

A hazánkba  érkező  maszkok,  védőfelszerelések,  lélegeztető  gépek  és  készítmények  mekkora
hányada nem felel meg a minőségi követelményeknek? Kérem, a válaszában részletezze az egyes
termékek szerint.



Igazak-e azok a hírek, melyek szerint a megvásárolt maszkgyártó-gépsor nem használható, és emiatt
vissza kellett küldeni Kínába?

Amennyiben nem, úgy a megvásárolt kínai maszk gyártó gépsor beszerelése, termelésbe állítása
megtörtént-e, ha igen, mikortól, és hol működik?

Igazak-e  azok  a  sajtóhírek,  melyek  arról  szólnak,  hogy  a  Kínából  érkező  védőeszköz-
szállítmányokon  kínai  nyelven,  kínai  írásjelekkel  -  azokat  magyar  nyelvre  lefordítva  -  az
„Egészségügyi használatra alkalmatlan” felirat található? Amennyiben igaz, úgy miért kerülhetett ez
a felirat dobozokra?
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